

Template for the Program Booklet -IHISM 2021

<p>Фамилия Имя Отчество Организация Должность Рабочий адрес Область научных интересов</p> <p>Name Surname Affiliation Position Address of your institute/university Fields of interest (3 lines only)</p> <p>E-mail address of the author</p>	<p>Please place your photo here</p>
---	-------------------------------------

Title (Times New Roman, font size 14 pt., bold, centered)

Authors (Times New Roman, font size 12 pt., centered)

Affiliations (Times New Roman, font size 11 pt., centered)

Please write the abstract of your lecture in English, limited 2 page of this template. The page setup is A4, with a 2-cm margin on top, a 3-cm left margin, and 1.5-cm right and bottom margins. The text of the abstract should be written in Times New Roman, font size 12 pt., with 1.15 line spacing. Please spell out acronyms when first introduced.

The deadline for receiving the 2-page abstract is **August 3, 2021**.

Please upload this annotation during registration <https://reg.nrcki.ru/ihism2021/>

[1] A.B. Example, et al., J. Nucl. Mater. 231-234 (2006) 330

Название доклада (Times New Roman, размер шрифта 14 pt., жирный, по центру)

Авторы (Times New Roman, размер шрифта 12 pt.,)

Организации (Times New Roman, размер шрифта 11 pt.,)

Поместите сюда аннотацию вашего доклада или лекции на русском языке. Общий объём (включая русскую и английскую версию) не должен превышать двух страниц. Размер страницы А4, поля: 2 см сверху, 3 см слева и 1.5см справа и снизу. Текст должен быть написан шрифтом Times New Roman 12 pt., с расстоянием между строками 1.15 линий. Пожалуйста расшифровывайте сокращения и аббревиатуры при первом упоминании.

Крайний срок подачи аннотаций – 3 августа 2021 года.

Пожалуйста загрузите аннотацию во время регистрации на сайте

<https://reg.nrcki.ru/ihism2021/>

[1] A.V. Example, et al., J. Nucl. Mater. 231-234 (2006) 330